
 

 

Schriftelijke vragen Statenfractie PvdA Noord-Brabant 

 
Betreft:  Stakingen in het busvervoer 

 

’s-Hertogenbosch,  19 juni 2018 

Geacht College, 

 

Vandaag vernamen we in de media dat er vanaf maandag 25 juni a.s. een landelijke staking voor 

onbepaalde tijd is afgekondigd in het busvervoer.  

 

https://www.ovpro.nl/personeel/2018/06/19/fnv-leden-gaan-voor-onbepaalde-tijd-staken/ 

https://www.telegraaf.nl/nieuws/2188855/reizigers-in-problemen-door-ov-staking 

https://www.treinreiziger.nl/bussen-en-deel-regionale-treinen-staken-vanaf-25-juni-onbepaalde-tijd/ 

 

De buschauffeurs ervaren een langdurig hoge werkdruk en vinden dat ze te weinig gewaardeerd worden. 

Het lukt al maanden niet om er uit te komen met de werkgevers. Daardoor zijn er de laatste maanden al 

enkele eendaagse stakingen geweest. Inmiddels zijn er bemiddelaars aangesteld om tot een compromis te 

komen.  

 

De PvdA-fractie maakt zich ernstig zorgen over de situatie. Zoals bij uw College bekend is hechten wij aan 

goede arbeidsvoorwaarden voor de buschauffeurs, een stevig en betaalbaar OV-netwerk en een goed 

busvervoer voor de reiziger. Langdurige stakingen brengen alleen maar verliezers met zich mee. De 

reizigers, de werkgevers, maar ook de chauffeurs. Wat de PvdA-fractie betreft wordt er zo snel mogelijk 

een compromis gevonden.  

 

Dit standpunt brengt ons tot de volgende vragen aan uw College: 

 

1. Hebben GS kennis genomen van de aangekondigde staking?  

 

2. Zijn GS in gesprek met de busmaatschappijen over de aangekondigde en al eerder uitgevoerde 

stakingen? Zo nee, bent u bereid dit zo spoedig mogelijk te doen?  

 

3. Zijn GS het met de PvdA eens dat er snel een oplossing moet komen, omdat nu zowel de 

buschauffeur, de werkgevers en de reiziger de dupe zijn? Zo nee, waarom niet?  

 

4. Zijn GS het met de PvdA eens dat de provincie als aanbesteder mede verantwoordelijk is voor goed 

openbaar vervoer? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Zijn de GS het met de PvdA eens dat bij goed werk, een goede beloning en dus goede 

arbeidsvoorwaarden horen? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Zijn GS bereid om te bemiddelen tussen de stakers en de busvervoerders, omdat dit probleem aan 

de onderhandelingstafel moet kunnen worden opgelost, zodat reizigers er geen last van hebben? 

Zo nee, waarom niet? 

 

 

Met vriendelijke groet,    

Ben Maas,   PvdA  
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